
ZBOR OBČANOV
ZADNJA SEJA

OBČINSKE
SKUPŠČINE *

N a zadnji letošnji sejl ob-
Cinske skupščine, ki je bila
26. decembra, so odborniki
sprejell srednjeročni progTam
stanovanjske graditve v ob-
čini Bežigrad ter spremembe
odloka o občinskem proraču-
nu za leto 1972.

Po srednjeročnem progra-
mu stanovanjeske gradnje
naj bi za Bežigradom
do leta 1976. dobili 3.300 no-
vih stsnovanj. Glede na razpo-
ložljiva zemljišča bi jih lahko
zgradili 8.400, seveda pa finan
čnih sredstev za tolikšno šte-
yilo novlh stanovanj ne bo
na razpolago.

ŠE TRIJE
SEMAFORJl

V kratkem bodo še na treh
krajih za Bežigradom promet
urelail semBtorjl. PoMsvtU
so jih na kfižišču Titove tn
Toistojeve ulice ter na krtžl-
šču Topniške ln Vojkove uli-
ce. Semafor Je tudl na kon-
čnetn obračaJišfiu avtobusov
blizu opekame na CmuSah.

NOVOSTI V
STANOVANJSKEM
GOSPODARSTVU

Skupščina mesta LJubljane
je na zadnji seji sprejela vr-
sto odlokov o stanovanjskem
gospodarstvu. S prihodnjim
letom bo šlo za stanovanjsko
graditev, rekonstrtikcijo in
družbeno pomoč v stanovanj-
skem gospodarstvu 6 % sred-
stev od bnito osebnih dohod-
kov; od tega bo 45 % zbranih
sredstev ostalo delovnj orga-
nizaciji, 25 % bodo vezali prl
banki za kreditiranje stano-
vanjske graditve 30 % pa bo
šlo v solidarnostni stanova-

njskl sklad za družbeno p o
moč; v odloku o dmžbeni po-
moči je ostalo določiio, da no-
silcu stanovanjske pravice n«
pripada delna nadomestitev
stanarine, de je nosilec sta-
novanjske pravice ali drug
Clan gpspodiujstva lastnik av-
tomobila.

Solidamcstnd stanovanjsM
sfclad bo enoten za vse mesto.

ŠE ENKRAT
O NOVEM VRTCU
Ko je komisija za družbenj

nadzor republiške skupščine
razpravljala o racionalnejšl
gradnjj vzgojno varstvenih
ustanov v Slovenlji, so kot
primer prerazkošnje gradnje
omenlii tudi novi vrtec 6b
TopniSJd ulici za Bežigradcun.
Dejali so, da je treba s po-
drobno analizo o tem vrtcu
seznaniti občane.

Znano je, da je bil vrtec
zelo drag Na zborih volivcev
spomladi letos so občani na
vaft )cr&]Bi naloMnU pq)manl\s
o tej gradnji tTstrezna' služba
občinske uprave Je takrat od-
govorila, da bodo občanl
račun dobili, ko bo »kon&ma
flnančna kolavdacdja objek-
ta«. Poročlla doslej za SirSo
javnost še ni.

Zanimivo Je, da slavnostne
otvoritve vrtca ob Topniškl
ulici (in tistega na črnučah)
ni bilo. kot Je bila doslej na-
vada; vseeno pa se otroci v
obeh vrtcih ie v«C raesecev
veselo tgrajo.

NOVI KOMANDIR
POSTAJE MILICE

Občinska skupščina je ima-
novala Antona Hajdnika za
komandirja bežigrajske po-
staje milice. Dosedanji k o
manclir Niko Majdič odhaja
v pokoj.

Anton Hajdnik Je bll do-
slej komandir postaje milice
v Trbovljah.


